
Verksamhetsberättelse för Svenska Folkbåtsförbundet, SFF, 2024. 
 
Styrelsen för Svenska Folkbåtsförbundet får för verksamhetsåret 2024 avge följande  
verksamhetsberättelse. 
• Styrelsen har från årsmötet 240316 till årsmötet 250315 bestått av: 

o Ordförande: Rolf Uppström. 
o Vice ordförande tillika teknisk ordförande i NFIA: Lennart Magnusson. 
o Kassör: Göran Svensson. 
o Sekreterare: Lars Wramner. 
o Tävlingssekreterare: Hans Torlén. 
o Mätchef och tekniskt ansvarig: Pehr Ola Pehrsson. 
o Övrig ledamot och mediachef:  

§ 20240316: Karl-Johan Ericsson. 
o Web-master, adjungerad till styrelsemöten: Alexander Bratt. 
o Kontaktpersoner flottiljer: 

§ Ostkusten: Göran Svensson 
§ Västkusten: Rolf Uppström 
§ Skåne: Pehr Ola Pehrsson 
§ Halmstad: Lars Evaldsson 

• Förbundet har genomfört har genomfört ett årsmöte, 20240316, enligt de nya stadgarna 
där räkenskaps- och verksamhetsåret är lika med kalenderåret.  

o Årsmötet genomfördes fysiskt på Vikingarna SS i Stockholm med möjlighet till 
deltagande digitalt via Teams. 19 medlemmar deltog fysiskt och 4 digitalt. 

o Rolf Uppström omvaldes till ordförande för ett år. 
o Lennart Magnusson, Göran Svensson och Hans Torlén omvaldes vardera för två 

år. Fyllnadsval av Karl-Johan Ericsson för 2024. 
o Styrelsens förslag till revidering av stadgarna godkändes. 
o Förbundet har hållit ett allmänt medlemsmöte i samband med SM-seglingarna i 

Karlsborg. Mötet var öppet för fri diskussion utan beslutsrätt. 
§ Deltagarna uppskattade ett forum för fri diskussion vid annat tillfälle än 

vid ett formellt årsmöte. Bra turordning med årsmöte Q1 och 
medlemsmöte i samband med SM. 

• Styrelsen har under verksamhetsåret genomfört 8 styrelsemöten varav 7 digitala via 
Teams och ett fysiskt möte hos Rolf Uppström i Ljungby, Småland. Följande ärenden har 
handlagts: 

o Revidering av stadgarna inför årsmötet 20240316 och årsmötet godkände 
styrelsens förslag. 

o Ekonomi: På grund av ett något vikande medlemstal och framför allt stigande 
portokostnader har styrelsen beslutat att sluta trycka FolkbåtsNytt i pappersform. 
Under 2024 har beslutade styrelsen att ge ut det årets två nummer av 
FolkbåtsNytt enbart digitalt. Därtill har ett antal digitala nyhetsbrev skickats till 
medlemmarna med färsk information. 

§ Det är nu fri tillgång till FolkbåtsNytt utan inloggning. 
§ Ekonomin är fortsatt god tack ansamlade medel från de ekonomiska 

rekordåren. Detta ger styrelsen möjlighet att i framtiden ytterligare främja 
klassens intresse, t.ex. genom deltagande i båtmässor och andra publika 
aktiviteter och genom aktivt deltagande i NFIAs möten. 



o SM 2025: Styrelsen förde initialt en dialog med Marstrand SS om att genomföra 
SM-regattan i Marstrand. Tyvärr visade det sig att SFFs önskemål om tidpunkter 
sammanföll med ett antal andra regattor i Marstrand. I samma veva hörde SS 
Vikingarna, Kalmar av sig med ett erbjudande att arrangera SM 2025. Detta 
erbjudande sammanföll mycket bättre med SFFs önskemål varvid styrelsen beslöt 
att tilldela SS Vikingarna SM-regattan 6-10/8 2025. Beslutet var oenigt. 

o SM 2026: Styrelsen beslutade att fortsätta dialogen med Marstrands SS om att 
eventuellt förlägga SM 2026 i Marstrand. 

o Guldpokalen: Styrelsen har stöttat Halmstads SS och NFIA inför GP-seglingarna i 
Halmstad. 

o Klassregler: Nya klassregler antogs av NFIA på mötet i Halmstad i samband med 
Guldpokalen 2024. 

§ Styrelsen bevakar frågan om eventuella förslag om skärpning av 
klassreglerna avseende viktfördelning. 

o NFIA: Lennart Magnusson har varit SFFs representant i NFIAs styrelse. 
o Styrelsen har bevakat SSF enkät om klassförbunden. 
o Seglardagen: SFF representerades av Gunnar Bontelius. 
o Styrelsen har diskuterat frågan om mätmän för mätning av folkbåtar. Det har 

identifierats ett behov av nationella mätmän som kan folkbåtsklassens klassregler 
samt att skapa ett internationellt forum för kontakt mellan mätmän. Styrelsen 
stödjer detta. 

§ Mätmän ska vara klassade med s.k. Röd licens efter genomförd 2-dagars 
kurs följt av godkännande av NFIA. 

§ Styrelsen har beslutat att verka för att det ska finnas minst tre regionala 
mätmän, en på sydkusten, västkusten respektive ostkusten. Tre namn har 
diskuterats och dessa personer ska tillfrågas. 

o Styrelsen har uttalat stöd för NFIAs avsikt att ta fram CAD-ritning för plastbåten. 
Atacan Shipyard i Turkiet håller på att ta fram CAD-ritning för träbåten. 

o De nya klassreglerna gäller för perioden 2025-2028. 
§ NFIA kan vid behov ändra eller komplettera klassreglerna under denna 

period. 
§ Styrelsen har diskuterat frågan om det uppkomna problemet med 

ombyggda inredningar för bättre viktfördelning. Styrelsen beslutade att 
avvakta en förväntad motion i frågan. 

§ Styrelsen har beslutat att förtydliga riktlinjerna för mätning av båtar inför 
t.ex. SM. 

• Följande regattor har seglats i Sverige 2024 med stöd av SFF: 
o SM i Karlsborg. 
o GP i Halmstad. 

• Deltagande i båtmässor eller liknande arrangemang har inte genomförts under 2024. 
o Frågan diskuterades under årsmötet och mötet beslöt att ge styrelsen rätt att 

fatta beslut om eventuella uppkomna erbjudanden om deltagande i båtmässor 
för ett belopp upp till 20.000:-. 

o Mötet ansåg att styrelsen bör verka för att deltaga i båtmässor 2024 och 2025. 
• Under styrelsemötet 7-8/11 i Ljungby meddelade Rolf Uppström att han inte står till 

förfogande för ytterligare en period. 
o Frågan får i sedvanlig ordning enligt stadgarna hanteras av valberedningen. 



 
Göteborg 2025 02 17 
 
 
 
Rolf Uppström, ordförande                           Lars Wramner, sekreterare 
 
 
 


